

The Department of External Affairs today announced the appointment of Mr. Michel Dupuy and Mr. J.G. H. Halstead as Assistant Under-Secretaries of State for External Affairs, effective February 1, 1971.

Their biographical notes are attached.

In addition to Mr. A.E. Ritchie, Under-Secretary of State for External Affairs, and Mr. Paul Tremblay, Associate Under-Secretary of State for External Affairs, the Assistant Under-Secretaries and their responsibilities are now as follows:

Mr. R. E. Collins and Mr. J. G. H. Halstead)	Inter-country relations and international peace and security
Mr. P.A. Bissonnette)	Legal, Constitutional and Public Affairs
Mr. W. H. Barton)	Administration
Mr. M. Dupuy)	Economic and Social Development

Le Ministère des Affaires extérieures annonce les nominations de M. Michel Dupuy et de M. J.G.H. Halstead aux postes de Sous-secrétaires d'Etat adjoints. Ces nominations entreront en vigueur le 1^{er} février 1971.

Des notices biographiques sont annexées.

Outre M. A.E. Ritchie, Sous-secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, et M. Paul Tremblay, Sous-secrétaire d'Etat associé aux Affaires extérieures, les Sous-secrétaires d'Etat adjoints et leurs responsabilités sont comme suit:

M. R.E. Collins et M. J.G.H. Halstead)	relations entre les pays et paix et sécurité internationales
M. P.A. Bissonnette)	affaires juridiques, constitutionnelles et publiques
M. W. H. Barton)	administration
M. M. Dupuy)	développement économique et social.